
              

Gullestrup Børnecenter, Løvbakkevej 2, 7400 Herning – Gullestrup@herning.dk – gullestrupbornecenter.aula.dk – Tlf. 96287999 

 

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 11.01.22 kl. 19.00 – 21.00 
 

O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Forplejning:  Jan      

Afbud: Carsten  

 

Bemærk at vi mødes i børnehavens fællesrum, så vi kan holde god afstand.  

Tina er deltager i mødet på Teams, hvis der er andre der også gerne vil deltage på Teams, så skriv til Mette 😊. 

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Opsummering af referat fra sidst, 

og godkendelse af dagsorden 

samt punkter til eventuelt. 

 

David  O/B 19.00 Godkendt 

2. Byggeri  

 

Jan/Mette  O  19.05 Jan og Bo Bertelsen afholder i nær fremtid et møde 

vedr. indretning af produktionskøkkenet i Hallen. 

 

Byggeriet er sendt i udbud igen og der er frist i uge 

5 for afgivelse af tilbud.  

 

3. Skolens arbejde med digital 

dannelse (opstartsdrøftelser) 

 

Mette  

  

Der laves 

D 19.15 • Vi har pt. to faste forløb i 4 og 6 klasse 

omkring digital dannelse, hvor Ung 

Herning underviser både klasser og 
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- Hvilke forventninger har 

bestyrelsen til hvordan skolen 

arbejder med elevernes 

digitale dannelse?   

 

 

gruppedrøftelser 

 

(bilag kommer 

senere)  

 

forældre. 

• Bestyrelsen drøftede spørgsmålet. 

 

• Digital mobning blev nævnt som noget man 

kan undervise i. 1 punkt kan være: ”alt 

hvad man gør på nettet har konsekvenser”. 

 

• Samstemning af det digitale sprog.” Få 

børnene til at forstå et den digitale verden 

er virkelig”.  
 

• Lære børnene de positive ting i den digitale 

verden. 
 

• Er vi kompetente nok til at undervise i 

”digital dannelse”.  
 

• Man kunne bruge vores It- og 

medievejleder til at lave et materiale i 

forhold til hvilke tiltag vi skal iværksætte, 

med definition af skolens opgave, så vi kan 

blive enige om essensen, som alle arbejder 

med på skolen.  
 

• Vigtigt at vi arbejder med elevernes digitale 

trivsel. 
 

• Forklar børnene hvorfor vi låser telefonerne 

inde.  
 

• Lave en kursuseftermiddag for lærerne. 

Undervisning i digital dannelse i alle 

klasser. 
 

• Ikke alle elever har en telefon, så det må 

ikke være et krav i forhold til undervisning. 
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• Forældremøder med professionelt oplæg, 

gerne allerede i 1. klasse. 

 

• Ledelsen undersøger hvorvidt vi kan finde 

en oplægsholder til forældremøde der kan 

ramme forældre fra vuggestue til skole. 

(Evt. Morten ved ung Herning, eller en 

pædagogisk konsulent fra Herning 

kommune. Jette Torp kunne også være et 

bud). Gerne med et gran af humor, 

 

• Drøftelse omkring skolens arbejde med 

digital kompetence/dannelse er et punkt på 

lærermødet d. 12.01.22. 

 

4. Opfølgning på trivselsmålingen i 

juni 2021. 

 

Ole/Mette   

 

O/D 19.45   Den nationale trivselsmåling 2022, sættes i gang i 

uge 8 på skolen.  

 

Sidste års trivselsmåling (2021) skal i høj grad 

inddrages i efterbehandlingen af den kommende 

Nationale trivselsmåling (2022).  

 

5. Evaluering af det fælles 

bestyrelsesmøde  

 

Jan/Mette  D 20.05 Positivt:  

 

• Godt med en ekstern facilitator, så vi selv 

får frihed til at deltage i det det handler om. 

 

• Alle deltagere deltog aktivt og var 

engagerede. Vi oplevede det som noget 

fælles og ikke skoleopdelt.  
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• Børnenes stemmer (videoerne). Kunne 

være ide at bringe videoerne videre til 

forældrene, for at give dem tryghed. Man 

kunne også lave videoer med tidligere 

forældre, i forhold til hvordan de har 

oplevet overgangen.  

 

• Vi går ind for fortsat at mødes en gang 

årligt til fælles forældremøde. 

 

  

6. Coronasituationen  

 

Jan/Mette  

 

O/D 20.15  Retningslinjerne fra vore myndigheder ændrer sig 

hyppigt.  

 

Vi har oplevet en meget stor forståelse fra forældre 

i forhold til vores måde at håndtere 

Coronasituationen.  

 

Bestyrelsen er godt tilfredse med 

informationsniveauet.  

 

Fjernundervisningen omkring jul og nytår gik fint. 

 

Vi har pt. meget få smittede.  

 

7. Nyt fra Gullestrup Børnecenter  O  Formanden: Intet nyt siden sidst 

 

Ledelsen:  

• Vi starter op med Herningmodel skolestart. 

(samarbejdsprojekt mellem førskole og 

0.klasse) 

 

• Den 12. maj er der tilsyn i vuggestuen. 

 

• Vi har lavet handleplan i forhold til 

skoleskyderi, og sendt den til forvaltningen. 
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Den bliver formidlet til personalet. 

 

• Dorthe og Karina er tilbage på skolen efter 

endt barselsorlov, og Lenes vikariat er 

ophørt. Forældrene giver udtryk for at deres 

børn har været MEGET glade for Lenes 

undervisning og engagement.  
 

 

• Vi har lavet nye skemaer pr. 10/1 2022.  

 

• Regnskabsresultatet og budget 2022 er et 

punkt på BS-mødet i februar.  

 

• Budgettet for næste år i skoledelen ligner 

budgettet i år. Vi regner med en positiv 

overførsel fra 2021. 

 

• Rene er flyttet fra SFOén til børnehaven, og 

Jonas er flyttet fra børnehaven til SFO´en. 

Vi har ansat en ny pædagog i SFO´en pr 

1.2.22. 

 

• I børnehaven starter vi op med 

førskolegruppe på blå stue fra den 17.1.21. 

Der bliver informeret om dette på Aula.  

 

• Skolen har fået bevilget midler fra Slots og 

kulturstyrelsen til et samarbejdsprojekt 

omkring frilæsning. 

 

Medarbejderne  

• Sidste lærermøde i december handlede mest 

om Corona. Generet er lærerne trygge ved 

situationen. 
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• I Børnehaven er der en ekstraopgave i 

forhold til aflevering og afhentning i 

forhold til retningslinjer. Det kan mærkes. 

 

8. Eventuelt og punkter til næste       

møde onsdag d. 09.02.22  

 

David  B  Vi holder bestyrelsespåskefrokost den 22.04.22 

klokken 18.00 hos Jan. Mette indkalder via 

kalenderen. 

 

- Årsresultat 2021  

- Budget 2022 og forventede 

prioriteringer  

- Bestyrelsesvalg i foråret 2022  

 

 

 

   


